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  بسمه تعالي

  زاميادگزارش مجمع عمومي سالانه شركت 

  صبح 9ساعتراس 24/04/1394در روز    29/12/1393براي سال مالي منتهي به تاريخ  زامياد مجمع عمومي سالانه شركت
  گرديد.برگزار  پژوهشگاه صنعت نفت در محل

  

 :نگاهي به شركت 

  
  تركيب سهامداران:

 

 

 

 

 

 اهم نكات گزارش هيات مديره :

  . جلسه مديرعامل نسبت به ارائه توضيحاتي در مورد گزارش هئيت مديره ،گزارشي ارائه نمود يدر ابتدا

 نموده است كه از مرداد ماه روانه بازار خواهد شد.شركت اقدام به توليد پادرا  )1

 پروژه پادرا دو كابين هم در دستور كار قرار دارد.  )2

  29/12/1393 سال مالي : 2400,000 سرمايه: ميليون ريال خزاميا نماد شركت:

  1070 هر سهم: ريال ارزش ويژه  1600 ريال:قيمت آخرين  600,000:مبنا حجم

  0 %: تقسيمي سود درصد    2,5 : ريال 94سال  EPSپيش بيني 

P/E295 شركت:مرتبه    P/E110 مرتبه: صنعت  
- 7% :جاري سال كل بازده   1،892-1،038 :نهبازه قيمتي سالا  

  مالكيت درصد  سهامدار

  %38,6  سايپا گروه

  %34,1  ساير

  %5,8  بيمه ايران

  %2,8 گروه ملت
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 آماده عرضه به بازار خواهد بود. 95-96نيز براي سالهاي آتي  Z100پروژه نيسان  )3

 سانتيمتر بيشتر شده كه اين باعث اقبال بازار گرديده و بحث صادرات اين محصول هم جدي شده است. 16به علت كاربري بيشتر اتاق زامياد  )4

به بعد رابطه آنها با شركت قطع شده و ديگر  92شركت را به آمريكايي ها فروخت در سال   ivecoبا توجه به اينكه كل شركت تجاري  )5
انجام شده و در   ivecoدستگاه تريلي  300نداشته است اما در حال حاضر عمليات بازرگاني   ivecoشركت توليدي در زمينه ماشين سنگين 

 حال ورود به كشور است.

دستگاه اتوبوس وارد كنند.شركت در اين زمينه در  17000كند و در نظر دارند  عمل مي  buy order در مورد اتوبوس اين شركت به صورت )6
دستگاه موفقيت آميز  17000مناقصه شهرداري شركت كرده و شركت تجاري خود را هم انتخاب نموده است و اميد است كه عمليات فروش 

 باشد.

درصد سهم بازار  39ك به علت از دست رفتن سهم بازار ايران خودرو افزايش يافت  و سهم بازار زامياد از خودروي تجاري سب 93در سال  )7
 خودروي تجاري سبك را اشغال كرده است .

درصد بودجه محقق شده  71دستگاه رسيده است و  28,000به  93دستگاه توليد كرده است كه اين مقدار در سال  31,000، شركت 92در سال  )8
 است.

 موتور ماشين را به بازار عرضه كند. 31,000مياد در مگاموتور حل شده و توانسته بحث توليد موتور زا )9

دستگاه موتور  300را از اداره استاندارد بگيرد و در حال حاضر  3ماه تلاش مجوز استاندارد موتورهاي يورو 8شركت موفق شده است پس از  )10
 عملكرد شركت روبه رشد خواهد بود. 94هم موجود است كه در سال 

ميليارد تومان رسيده است كه اعم مشكل ناشي از  660به  93ميليارد تومان فروش داشته است كه اين رقم در سال  92،870شركت در سال  )11
رفع شده است و توانسته  94فروش نبوده است بلكه به علت عدم پلاك خودروها از طرف نيرو انتظامي بوده است. كه اين مسئله در سال 

 شروع به فروش نمايد. 94فروخته نشده بوده در سال  93ين راكه در سال دستگاه ماش 6,500

  بفروش رسانده كه از اين محل تعديل مثبت خواهد داشت. 94ميليارد در اوايل سال  20دستگاه اتوبوس وارد كرده است و  50شركت  )12

 

  بندهاي گزارش حسابرسي توضيحات

  ذخيره گيري نداريم و در حال حاضر كليه طرحهاي فروش به سمت نقدي در حال پيشرفت است.) امكان وصول مطالبات هست و نياز به 4-1پاسخ بند

ميليارد ريال بوده ،باتوجه به اينكه هم سازمان شهرداريها  وهم شركت تاخير داشته اند هر دو وزير امضاء  51مجموع قراردادها  85) در سال 4-2پاسخ بند
  ه نشود.نمودهاند كه جرايم از خودروسازها گرفت

ميلياردطلب شركت قصد دارد از تعرفه واردات استفاده كرده و از آقاي جهانگيري مجوز دريافت نموده تا از آن محل در واردات خودرو  14)در مورد -
  استفاده نمائيد.

  ، در حال حاضر اين شركت در ايران است و در حال حل مذاكرات هستند. fawشركت  claim) در مورد بحث -

  ميليارد رسيده است. 16به  93ميليارد تسويه گرديده و مانده براي سال  15  92و  91سال  )5بند 
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  )شركت منتظر صدور را ي هستند ودر حال پيگيري است. 6بند 

  ) در مورد شركتها مغايرت ها تهاتر گرديد. 7بند 

ميليون يورو  1هفته قبل از برگزاري مجمع تسويه نموده شركت بايد  1ميليون يورو هم  1ميليون يورو پرداخت كرده و  12) شركت تا اين تاريخ 9بند 
  ديگر هم پرداخت نمايد تا از تخفيف جرائم استفاده نمايد.

  ) اين مورد به علت ناهماهنگي بوجود آمده توسط بانك عامل و بانك مركزي وبه شركت ربطي ندارد ليكن شركت در حال پيگيري مي باشد. 10بند 

  هزينه شده و براي سال بعد نخواهد بود. 93براي سال ) موارد 11بند 

  

  مصوبات مجمع

  بعنوان حسابرس و بازرس قانوني تعيين گرديد.  سازمان حسابرسي

  بعنوان روزنامه رسمي شركت تصويب گرديد.  روزنامه اطلاعات  

  ريال ناخالص تصويب گرديد. 6,500,000ماهيانه مبلغ  حق حضور اعضاي غير موظف هيات مديره 

  

  پرسش وپاسخ هاي مجمع

) در مورد بحث افزايش سرمايه سوال گرديد و شركت در حال پيگيري براي دريافت مجوزهاي لازم براي حصول به اين امر -
  ميباشد.

-(mini track  نيز از آخر سال وارد بازار مي شود  

  

  :جمع بندي ونتيجه گيري

و اين صنعت مي تواند احيا شده و به مدار رشد ،توافق هسته اي و گشايش روابط ايران و توليد كنندگان خودرو  با توجه به
  سودآوري برگردد.


